



شركة عُمان والإمارات للاستثمار القابضة (ش.م.ع.ع)  
OMAN & EMIRATES INVESTMENT HOLDING COMPANY (S.A.O.G.)

22 January 2026

٢٢ يناير ٢٠٢٦

Honorable Shareholders,

المساهمين الاعزاء

**Disclosure Regarding Recent Price Increase**

**إفصاح بشأن الارتفاع الأخير في السعر**

We are writing to clarify the recent increase in the trading price of Oman and Emirates Investment Holding Company SAOG (OEIHC) on 19th and 20th January 2026 on ADX.

نود أن نوضح الارتفاع الأخير في سعر تداول شركة عُمان والإمارات للاستثمار القابضة ش.م.ع.ع خلال يومي ١٩ و ٢٠ يناير ٢٠٢٦ في سوق أبوظبي للأوراق المالية.

We confirm that this price movement is not attributable to any undisclosed material information, specific news, or events that we are aware of. As of now, our company has not released any announcements or communications that could have influenced this price change apart from the standard disclosure of our initial results for Q4 2025.

ونؤكد أن هذا الارتفاع في السعر لا يعزى إلى أي معلومات جوهرية غير مفصح عنها، أو أخبار أو أحداث محددة على علمنا بها. حتى تاريخه، لم تصدر الشركة أي إعلانات أو إفصاحات من شأنها التأثير على هذا التغير في السعر، باستثناء الإفصاح الاعتيادي عن النتائج الأولية للربع الرابع من عام ٢٠٢٥.

We remain committed to transparency and compliance with all regulatory requirements, and we will continue to inform our shareholders and the market of any material developments in a timely manner.

ونؤكد التزامنا الكامل بالشفافية والامتثال لكافة المتطلبات التنظيمية، وسنواصل إبلاغ مساهمينا والسوق بأي تطورات جوهرية في الوقت المناسب.

Should you require any further information or clarification, please do not hesitate to contact us.

وفي حال احتجتم إلى أي معلومات إضافية أو إيضاحات، يرجى عدم التردد في التواصل معنا.

Thank you for your attention to this matter.

شكراً لكم حسن اهتمامكم.

With regards,

وتفضوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،

Raffy M. Kozadjian  
Acting Chief Executive Officer

رافي م. كوزاجيان  
القائم ب أعمال الرئيس التنفيذي

